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Jegyzőkönyv 
amely készült Vereb Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

2022. november 09. napján megtartott közmeghallgatásán 
 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Vereb, Fő út 10. 
Jelen vannak:     Kurcz Mária polgármester  
    Varjas Tímea alpolgármester 
    Cséve Szandra Bettina képviselő 
    Kiss Renáta képviselő 
    Kovács Bálint képviselő 
Tanácskozási joggal jelen van: Támis Orsolya igazgatási ügyintéző (jegyzői feladatok ellátásával 
megbízott). 
Jelenlévő lakosság száma 4 fő.  
Jegyzőkönyvvezető: Németh Ildikó önkorm.referens 
 
 
 
Kurcz Mária polgármester:  
Szeretettel köszöntöm a megjelenteket és a közmeghallgatást 18.30 órakor megnyitom.  
A közmeghallgatás meghirdetett témája az önkormányzat idei évi fejlesztései, beruházásai, 
gazdálkodásai. Én 40 éve vagyok a közigazgatásban, 24 éve vagy több is Vereben, de el kell mondjam 
ilyen kiegyensúlyozott költségvetésünk már régen volt. Már a tervezés során is sejtettük, hogy jó 
lesz, szerencsére a bevételeink is jól alakultak és sikerült azokat az intézkedéseket végrehajtanunk, 
melyek a gazdálkodásunk biztonsága érdekében szükségesek voltak. Fő célunk az volt, hogy a 
pályázati pénzeket fel tudjuk használni, mert nem tudjuk mit hoz a jövő. Amiért nekem kicsit fáj a 
szívem, hogy a Dombi sorrol többen jelezték, hogy ez legyen, meg az legyen. Végig trappoltunk a 
Dombi soron és mindenkinek bedobtuk a levelet, melyben kértük, hogy jelezzék bárki vállalja-e, 
hogy vesz egy csövet, a vállalkozó beteszi a földbe és a vízelvezetés is megoldódna. S most megint 
ott vagyunk, hogy kapával igazítjuk el a vizet. Ezt személy szerint nagyon sajnálom, mert valahogy 
azt jelenti, hogy költhetünk rá, úgysem vigyázunk rá. Úgy gondolom a tulajdonosoknak is van 
felelőssége. Régebben mindenki maga nyírta a saját tulajdona előtt a füvet, most elvárják, hogy ezt 
is az önkormányzat végezze, miközben közmunkásunk nincs, dolgozni senki nem akar.  
 
Amit még fontosnak tartok elmondani, hogy ezúton is köszönöm mindazoknak a segítségét, akik 
bármilyen formában is támogatták a rendezvényeinket. Ezzel sokat sikerült spórolni. Említhetném itt 
akár a Verebi Esték programot, a Vereb Vitéz Napját, a Giro’d Italia rendezvényt, vagy nagy 
büszkeséggel tölt el, hogy volt egy koncertünk is, mely a Nemzeti Kulturális Alap által művészeknek 
kiírt pályázatból valósult meg, jó érzés volt, hogy ezt itt Vereben valósították meg. Az óvodásaink 
kis programjaira is mindig számíthatunk. Én úgy gondolom összességében nagyon színvonalas 
műsoraink voltak ezévben is. Részt vettünk a Pázmándi Falukerülő túrán, önkormányzatunk volt az 
utolsó állomás, itt is Vereb jó hírét szolgáltuk ezzel a közösségi munkával. Az értékmegőrző 
sportnapot is köszönjük, itt is sok támogatást kaptunk, nagyon jól sikerült. Az ötvenéves házasokat 
sajnos otthon kellett köszöntenem, mert ők már sajnos betegesek. A Halloween-party is nagyon jó 
volt, itt is köszönöm mindenkinek, aki beleadta szívét, lelkét, építőanyagát, mert ott tényleg minden 
volt. Nagyon sok munka volt benne, de én úgy gondolom van egy jó közösség és így működhetnek 
dolgok. Tényleg nagyon sok támogatást kaptunk, köszönjük.  A Kossuth út elejére új tábla került ki, 
ez is adomány. Vannak azért jó érzések is. Ezeket el akartam mondani, mert készülni akartam. 
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Lakos: 
A Dombi sor murvázásával kapcsolatban, hogy amikor új volt, addig az előző problémák 100% -át 
megoldotta, melyért ezúton is köszönet. A Dombi sor egy partfalnak a szélén megy, tehát ott mozog 
a föld, de ha aszfalt volna is mozogna, tehát 5 év múlva amúgy is hepehupás lesz ott a terep. Az 
ereszcsatornából kifolyó vízátfolyások kimosták az árkokat, ezeket le kell lassítani. Az lenne a 
kérdésem, hogy 5 év múlva lehetne-e majd olyat csinálni, hogy a lakókat megkérni, hogy csöveket 
rakjanak be. 
 
Kurcz Mária polgármester: 
Erről beszéltem az előbb. Nem tudom mi lesz 5 év múlva, de ezt rögzítjük. 
Kossuth utcáról voltak bejelentések, hogy fekvőrendőrre lenne szükség. 
 
Lakos: 
Mi vállalkozók ezt a kérést többen is támogatnánk.  
 
Lakos: 
Nem a fekvőrendőr kihelyezése a megoldás. A szomszéd településen ez sok helyen megtörtént. 
Írásban adtak be kérelmet, szinte könyörögtek érte, de pár hónap elteltével jött az írásos kérelem, 
hogy bontsák fel, mert ahova kirakták, ott hangos, repednek a házfalak. A másik, hogy nem egy olcsó 
dolog ez sem, és nem váltotta be az elvárt reményeket. 
 
Lakos: 
Kossuth utcával kapcsolatban lenne kérdésem, mivel megtörtént az aszfaltozás. Az aknafedlapok alá 
az emelőgyűrűk miért nem kerültek be? A vízelvezetés mit takart, mert nagy eső esetén már most 
mossa a murvát az aszfalt szélénél, s így azok nyilván le fognak törni. 
 
Kurcz Mária polgármester: 
Ezt nem most kellene jelezni, minden beérkezett észrevételt továbbítottunk a műszaki ellenőrnek, de 
erről is tájékoztatom természetesen. Garancia van rá, ha probléma lesz, akkor megoldják. A 
vízelvezetést kompletten kellene kezelni, amihez a tanulmány több millió forint lenne. Egyelőre az 
árkokat tisztították. A lakosság segítségére lenne szükség, mindenki a saját ingatlana előtt rendezné 
a vízelvezetést, rendet tartana, az már nagy segítség lenne. Ezeket az alapvető dolgokat mindenki 
csinálta régebben faluhelyen.  
 
Lakos: 
Közösségi szinten működhetne egymás segítése, faluközösség szintjén. Ez azt jelentené, a terv az 
lenne, hogy a régi közösségi mintára a közösségben aktív tagokat találni, mindenki azt csinálná 
amiben jó, viszont összekötné a keresletet a kínálattal: mit tudna nyújtani az illető, mit kérne cserébe, 
mire van szüksége. Tulajdonképpen egymás segítése, félig-meddig egy cserekereskedelem, mégis 
egymás szolgálása és egymás megismerése lenne a cél. Azt gondolom ezt gondoljuk át, hogy lehetne 
ezt kivitelezni. 
 
Cséve Szandra Bettina képviselő: 
Ez röviden tömören jó szomszédi viszony, nálunk ez az utcában már működik. 
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Kurcz Mária polgármester: 
Mi ezt már csináljuk. Én rengeteg helyi terméket vásárolok, tudom kihez miért tudok menni. Én 
termelek és hordom is. Én inkább úgy gondolom, mert én gondolkodtam ezen, úgy hívnám ezt, hogy 
időbank. Szervezés kérdése, nagyon jó ötlet és több helyen működik is, de ehhez először 
mindenkinek kicsit magát kell helyre rakni. Az a baj, hogy a jó indulatú megnyilvánulásokat nem 
hiszik el már az emberek, tehát nyitottnak kell lenni erre. Nagyobb egyelőre a bizalmatlanság az 
emberekben. 
 
Lakos: 
Készült erre már egy facebook csoport, ez majdnem ezt a célt szolgálja. Javaslom ezt nyugodtan egy 
üzenőfalnak használni. 
 
 
 
 
Kurcz Mária polgármester: 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, így a közmeghallgatást 19.09 órakor bezárta. 
 

Kmf. 
 
 
 
 

       Kurcz Mária                    Támis Orsolya 
       polgármester                         igazgatási ügyintéző 
 


